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Nr SPØRSMÅL SVAR 

1 Vi trenger noen avklaringer ang produktene i 
prisskjema 

1. Lagbånd, (10 stk. i samme farge), 
m/borrelås, ulike farger – Skal det prises 
per pakke á 10 stk eller pr stk? 

2. Lagbånd, (10 stk. i samme farge), 
u/borrelås, ulike farger – Skal det prises 
per pakke á 10 stk eller pr stk? 

3. Innebandysett jr. (tolv køller + seks 
baller), god treningsmodell, køller med 
griptape i gripsonen, stk – forstår vi 
korrekt at denne linjen skal prises per stk 
og ikke per sett? 

4. Innebandysett sr. (tolv køller + seks 
baller), god treningsmodell, køller med 
griptape i gripsonen, stk – forstår vi 
korrekt at denne linjen skal prises per stk 
og ikke per sett? 

5. Kjegler, ulike farger, plast, høyde 60 cm 
(mellom 54 og 66 cm), stk – kan dere 
åpne for å tilby kjegler 50 cm. Høyre enn 
dette blir det trafikkjegler og vi tror ikke 
det er dette dere ute etter. 

 
 
 
 

1. Her skal det prises per pakke á 10 stk. 
2. Her skal det prises per pakke á 10 stk. 
3. Denne linjen skal prises per sett (tolv 

køller + seks baller). 
4. Denne linjen skal prises per sett (tolv 

køller + seks baller). 
5. Spesifikasjonen i denne linjen, rad 45 i 

prisskjemaet, endres til «Kjegler, ulike 
farger, plast, høyde 55 cm (mellom 
49,51 cm og 60,5 cm), stk 

 
 

2 Spørsmål knyttet til dokumentet 
"Kravspesifikasjon" og tekst under punkt 3.1. 
 
Bærum kommune skriver at det skal tilbys samme 
avslagsprosent på samtlige produkter i 
produktgruppen. 

1. Mener dere at det skal tilbys samme 
rabattsats på samtlige enkelte produkter i 
excellisten?  

2. Skal det tilbys samme rabattsats som på de 
enkelte produktene i excelarket også på 
samtlige enkelte produkter som 
leverandøren selger, men som ikke finnes 
med i excellisten men som inngår i 
leverandørens øvrige sortiment, innen det 
som dere kaller produktgruppen? 

3. Vi lurer på hva Bærum kommune her 
mener med produktgruppen? Hvordan 
definierer dere produktgruppen?  

 
 
 
 

1. Se svar 2 
2. Som beskrevet i kravspesifikasjonen 

ber vi om en rabattsats som er lik for 
alle produktene som skal inngå i 
avtalen.  

3. Se punkt 2, Beskrivelse, i 
kravspesifikasjonen. Denne 
produktgruppen defineres som alt 
idrettsrelatert forbruksmateriell til 
gymnastikksaler, idrettshaller og 
idrettsanlegg. 

 
I opplistingen ber vi blant annet om to 
spesifikke typer basketballer, to typer 
håndballer og to typer hoppetau. Dette vil 
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Bærum kommune skriver videre at "Opplistingen i 
punkt 3.2  ikke er utømmende, den representerer 
eksempel på undergrupper av produkter. 
 
Hvilke undergrupper mener dere finnes i 
opplistingen? 

eksempelvis være ulike undergrupper. Når 
avtalen er signert forventes leverandøren å 
tilby alle sine typer basketballer, håndballer, 
hoppetau etc, og ikke bare de spesifikke som er 
etterspurt i prisskjemaet.  

3 Under punkt 4 står det at leverandøren skal inngå 
avtale med operatøren av E-handelsplattformen E-
handel.no for å muliggjøre en slik tilgjengelighet. 
 
Deretter følger en link som skal beskrive vilkår for 
denne type 
tjeneste. http://www.anskaffelser.no/elektronisk-
handel/ehandelsplattformen 
 
Denne linken virker ikke så det er umulig å se 
vilkårene og prisene for denne type tjeneste. 
 
Hva er vilkårene? 

Dere kan se bort fra informasjonen om E-
handelsplatformen Ehandel.no og tilhørende 
link i punkt 4.1 i Kravspesifikasjonen. På grunn 
av endring av løsning vil det bli endringer på 
dette punktet.  
 
Bærum kommune implementerer denne 
vinteren Alusta, som blir kommunens nye 
bestillingsløsning. Denne løsningen planlegges 
å tas i bruk i 2. kvartal 2020, så kommunen er 
derfor nå i en overgangsfase. For å unngå 
belastningen for leverandørene ved å skulle 
forholde seg til både gammel bestillingsløsning 
og ny løsning om kort tid, ønsker vi derfor å 
avvente til etter tildeling av kontrakt med å 
enes om endelig løsning for hvordan 
produktene skal bestilles og kunne gi mer 
detaljert informasjon om tidsplan for ny 
løsning. I den nye innkjøpsløsningen, Alusta, vil 
det være mulighet til både å lage kataloger i 
bestillingssystemet og å tilpasse en 
punchoutkatalog.  
 
Vi håper tilbydende leverandører har forståelse 
for dette, selv om informasjonen i denne 
omgang er noe knapp.   

4 Kommunen har som absolutt krav at det skal 
foreligge FIFA-godkjenning på en av basketballene 
og en av volleyballene som skal tilbys. Vi er kjent 
med at det er pålagt at baller som skal brukes på 
toppnivå eliteserie mm. skal ha denne 
godkjenningen, men ettersom det kun er et fåtall 
produsenter som kan tilby dette, og det fordyrer 
ballene ganske mye, ber vi opplyst om kommunen 
kan akseptere samme type baller, men uten FIFA 
godkjenning. 
 
Dette gjelder linje 25 og 27 i prisskjemaet: 
Basketball, 6er, elite/konkurransemodell, FIBA-
godkjent 
Volleyball, elite/konkurransemodell, FIVB-
godkjent, stk 

 
 
 
 
Oppdragsgiver vil ikke godta baller uten FIBA- 
eller FIVB-godkjenning for henholdsvis linje 25 
og linje 27 i prisskjemaet. 
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